
Z Á P I S 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Rožnov, které se konalo 

 dne 11. června 2013 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
 

Přítomni:    Procházka Zbyněk, Vanžůra Václav, Bc. Pišta Jan, Mervart Zdeněk, Pácalt Josef, 
 Ing. Pohl Jaromír, Valášek Milan 
občané – dle prezenční listiny 
 
Program schůze : 
 
1) Zahájení schůze, schválení programu schůze 
2) Jmenování zapisovatele, schválení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3) Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze 
4) Stavba splaškové kanalizace - technický dozor investora, stav žádosti o dotaci 
5) Schválení závěrečného účtu Obce Rožnov za rok 2012 
6) Projednání závěrečného účtu DSO Hustířanka za rok 2012 
7) Územní plán obce 
8) Informace o nákladech provozu obecního vodovodu v roce 2012 
9) Úprava č.1 rozpočtu roku 2013 
10)Dražební jednání / pozemek p.č.121/1, k.ú.Rožnov 
11)Mikroregion Hustířanka - studie protipovodňových opatření 
12) Žádost o příspěvek na žáky ZŠ a MŠ Velichovky 
13) Různé 
14)Diskuze 
15)Návrh usnesení 
16) Závěr  
 
1. Schůzi zahájil v 18:00 hod. starosta obce p. Zbyněk Procházka. Seznámil přítomné s programem 
schůze.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
2. Zapisovatelem dnešní schůze byla jmenována p. Pištová, jako ověřovatelé zápisu byli navrženi 
ing. Pohl a p. Mervart. Do návrhové komise byli navrženi p. Pišta a p.Vanžůra. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
3. Byla provedena kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Pan Pácalt doručil písemná 
upozornění těm majitelům nemovitostí, kteří doposud nereagovali na rozhlasové relace,  
upozorňující na zákaz parkování na zatravněných plochách v majetku obce. 
4. Starosta obce seznámil zastupitele se stavem žádosti o dotaci na projekt “Kanalizace a ČOV 
Rožnov“. Žádost o poskytnutí dotace byla kladně vyřízena. Projekt bude financován z Operačního 
programu životního prostředí. Celkové náklady na akci byly předběžnou finanční analýzou 
vyčísleny částkou 46.132.291,- Kč. Z toho uznatelné náklady činí 40.369.361,- Kč, dotace z EU 
(Fond solidarity) činí 34.313.957,- Kč, dotace ze SFŽP činí 2.018.468,- a možná půjčka ze SFŽP 
činí 4.036.936 Kč. Doba udržitelnosti projektu je 10 let. Na dnešní zasedání zastupitelstva obce byl 
pozván ing. Klouda z firmy Dabona Rychnov nad Kněžnou. Nejprve informoval přítomné o 
časovém sledu jednotlivých úkonů a poté zodpověděl dotazy k výběrovému řízení na zajištění 
činnosti technického dozoru investora, včetně koordinátora BOZP (dále jen TDI). Vzhledem 
k tomu, že do konce června 2013 má být hotova prováděcí dokumentace, je třeba schválit co 
nejdříve Zadávací dokumentaci a pokyny pro zpracování nabídky pro výběrové řízení na TDI, aby 
mohly být včas zveřejněny. Dále je nutné stanovit výběrovou komisi. Ing. Pohl uvedl své 
připomínky k Zadávací dokumentaci na uvedené výběrové řízení. Bylo dohodnuto, že Ing. Pohl 
dotazy zpracuje písemně a následně budou postoupeny firmě Dabona k zodpovězení. Po vyjádření 
se k jednotlivým bodům, bude celá záležitost dořešena na příštím veřejném zasedání zastupitelstva 
obce.  



5. Starosta seznámil přítomné se závěrečným účtem obce Rožnov za rok 2012. Auditem nebyly 
shledány žádné chyby ani nedostatky. Zastupitelstvo přijalo závěrečný účet se souhlasem a to bez 
výhrad.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
6. Následně byl projednán závěrečný účet DSO Hustířanka. Zastupitelstvo vzalo závěrečný účet na 
vědomí. 
7. Pořizovatelem - MÚ Jaroměř, odborem výstavby byl zpracován návrh zadání územního plánu 
obce (dále jen ÚPO), který stanovuje hlavní cíle a požadavky na zpracování ÚPO. Návrh zadání 
byl rozeslán dotčeným orgánům, sousedním obcím a krajskému úřadu a zveřejněn po dobu 30-ti 
dnů. V současné době jsou již veškeré došlé připomínky a stanoviska zapracovány do Zadání ÚPO, 
které by mělo zastupitelstvo schválit na příštím jednání. Zastupitelstvo se na dnešním jednání 
zabývalo došlou připomínkou, kterou předal na OÚ Rožnov pan Josef Novotný z Rožnova čp.63, 
který upozorňuje na nesrovnalosti ve stávajícím ÚPO, dále se vyjadřuje k verzi tzv. částečného 
obchvatu Rožnova. Názorem zastupitelstva je, trasu tzv. částečného obchvatu Rožnova ze Zadání 
ÚPO vypustit. Dále starosta informoval, že byla podána žádost na Krajský úřad KHK o 
prodloužení termínu dokončení nového ÚPO do konce roku 2014. Žádosti bylo vyhověno. Tento 
bod jednání bude postoupen ještě do dalšího zasedání zastupitelstva obce.   
8. Starosta obce seznámil přítomné s kalkulací konečné ceny vodného za r. 2012. Cena vodného 
bez dotace obce činí 27,52 Kč/m3. Současná fakturovaná cena vodného je 24 Kč/m3. Starosta 
navrhuje ponechat výši vodného na ceně 24,- Kč/m3. Kalkulace ceny vodného za rok 2012 je 
Přílohou č.1 tohoto zápisu.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 
9. Po zhodnocení plnění rozpočtu za období od ledna do května 2013, byl podán návrh na úpravu 
rozpočtu v příjmové části o 176.000,- Kč. Úpravy ve výdajové části není nutné provádět. Návrh 
rozpočtového opatření č.1 je Přílohou č.2 tohoto zápisu.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
10. Starosta informoval o exekutorské dražbě,  kde předmětem dražby je pozemek p.č. 121/1, k.ú. 
Rožnov, o výměře 923 m2. Nejnižší podání je stanoveno na 12.000,- Kč. Dražba se uskuteční dne 
13. června 2013 v sídle exekutorského úřadu v Nymburce. Bylo rozhodnuto, že obec má o tento 
pozemek zájem. Pan Pácalt podal návrh, aby starosta vydražil pozemek do maximální výše podání 
60.000,- Kč.  Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 2. 
11. Na základě stanoviska zastupitelstva obce z minulého jednání, řešila firma ENVICONS s.r.o., 
Pardubice s vlastníky pozemků navrhovaná opatření dle vypracované protipovodňové studie (pro 
obec Rožnov se jedná o varianty č.52, 53, 54, 55, 56 a 57). S výsledkem jednání byli přítomní 
seznámeni, značná část vlastníků vůbec neodpověděla, někteří vyslovili nesouhlas. Z těchto 
důvodů a s přihlédnutím k plánované stavbě kanalizace není reálné v současné době v realizaci 
navrhovaných opatření pokračovat. 
12. Obec Velichovky, jako zřizovatel školských zařízení, zaslala návrh na způsob spolufinancování 
školských zařízení za žáky, kteří z naší obce dojíždějí do MŠ nebo ZŠ. Jedná se o spolufinancování 
provozu školní jídelny a družiny. Dle předložené kalkulace činí příspěvek na družinu 220,- 
Kč/žák/měsíc a na jídelnu 160,- Kč/žák/měsíc. Zastupitelstvo se spolufinancováním školských 
zařízení předběžně vyslovilo souhlas, s podmínkou, že obec bude spolufinancovat pouze skutečné 
náklady těch dětí, které služeb zařízení skutečně využívají. Celá záležitost bude znovu projednána 
po obdržení návrhu Smluv o spolufinancování. 
   
13.Různé 

- pan Roman Mojžíš podal ústní stížnost na rušení nedělního klidu, a to používáním travních 
sekaček, a pod.. Vyslovil dotaz na možnost vydání obecně závazné vyhlášky o regulaci 
hlučných činností v obci. Zastupitelstvo vzalo stížnost na vědomí, ale s vydáním vyhlášky 
vyslovilo nesouhlas. Zastupitelstvo nechce obyvatele obce striktně omezit závaznou 
vyhláškou, upřednostňuje sousedskou domluvu. Krajní spory lze řešit na MÚ Jaroměř, na 
základě veřejnoprávní smlouvy, kterou má Obec Rožnov uzavřenou, za tímto účelem, s 
Městem Jaroměř. 

- starosta obce seznámil zastupitele s dopisem od hejtmana KHK. Obsahem dopisu je žádost 
o zvážení podpory finanční sbírky na povodňové škody. Krajským úřadem je zřízeno konto, 



kam mohou obce a města přispívat. Bylo odsouhlaseno, aby se obec také zapojila do 
finanční sbírky. Byl podán návrh na výši příspěvku 20.000,- Kč.   Hlasování: pro 7, proti 0, 
zdržel se 0. 

- zastupitelstvo vzalo na vědomí, že v případě potřeby vypomůže pan Karel Kutnar se 
sekáním trávy a při údržbě zeleně v  obci. Starosta současně informoval i o záměru 
zaměstnání brigádníků v období prázdnin. 

 
14. Diskuse – do diskuze se nikdo nezapojil. 
15. Návrh na usnesení přednesl  p. Pišta.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
16. Závěr – starosta poděkoval všem přítomným za účast a veřejné zasedání ukončil ve 22:30 
hodin. 
 
 
 
 
     Zapsala: Pištová Miroslava 
 
 
 
 
     Starosta: Procházka Zbyněk    ..............................................  
  
 
 
     Ověřovatelé zápisu: Mervart Zdeněk                     ..............................................  
 
 
 
      Ing. Pohl Jaromír                           .............................................. 


